
 

LOVRO MARKOVIĆ:  

- Poštovani gospodine gradonačelniče,  

od 2011. godine do 2020. Gradska četvrt Brezovica nekoliko je puta zatražila 

prenamjenu dijela polja u Kupinečkom Kraljevcu iz zemljišta za poljoprivredno-gospodarsku 

namjenu u javnu i društvenu namjenu. Priču aktualnu vjerujem već znate, dakle danas se 

neposredno uz taj prostor planira izgradnja farme za tov svinja protiv koje se gotovo 

konsensualno okupljaju svi građani Brezovice.  

Tom prenamjenom koju je Gradska četvrt više puta tražila od 2011. na dalje željelo se 

osigurati prostor za školu, za vrtić, za sportsko-rekreacijski centar, vjerske objekte, dom 

zdravlja, vatrogasne postrojbe itd. druge različite društvene objekte što zapravo s ovom 

izgradnjom ove staje za tov svinja postaje praktički nemoguće.  

Vijeće Gradske četvrti Brezovica ponavljalo je prijedlog o prenamjeni dijela 

Kraljevečkog Polja ako se ne varam točno tri puta, 2011., 2013. i 2020. godine. Također ono 

je svojim zaključkom tražilo i da se taj dio Polja izuzme čak iz mogućnosti davanja u zakup.  

Mene zanima gradonačelniče, prvenstveno zašto se Grad Zagreb nije nikada očitovao 

o zaključcima Gradske četvrti iz spomenutih godina, 2011., 2013., 2020. o potrebi 

prenamjene dijela zemljišta na području Kupinečkog Kraljevca? Dakle zašto Grad kao takav 

službeni stav ne zauzima? Koji je gradonačelniče vaš odgovor, dajte ga sada ovdje. I jeste li 

ikada, jeste li u trenutku kad ste preuzeli  vlast išta poduzeli da se taj problem riješi? Dakle 

očito volja građana nije ispoštovana a Grad šuti, od trenutka kad ste vi došli na vlast ništa se 

nije promijenilo. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče Marković. Gradonačelnik će dati odgovor. Izvolite 

gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Kao i drugim zastupnicima oporbe, dobit ćete pisani odgovor.   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Zastupnik ima pravo na dodatno pojašnjenje. Želi pojasnit? Dobro, 

izvolite.  

 

LOVRO MARKOVIĆ:  

- Poštovani gospodine gradonačelniče, vjerujem da je izuzetno neozbiljno da na ovaj 

način odgovarate. Ja veze nemam s ovim što se događalo prije niti smatram da građani zbog 

kojih ovo pitam veze s tim imaju.  

Dakle neozbiljno je sad ću vam naglasit. Dakle mislio sam nešto drugo pričat.  

Ovako neozbiljno je zato što ste planirali gradit vrtić na samo 500 metara od te farme. 

Ljudi su iz Kupinečkog kraljevca planirali besplatno pokloniti parcelu za izgradnju vrtića. 

Danas kreće se u izgradnju farme 500 metara od lokacije na kojoj je trebao bit vrtić. Ti ljudi 

ne znaju što bi na to rekli i na koji način mogu uopće očekivati da vaša obećanja koja ste dali 

mogu se realizirat. Zato je neozbiljno.  

Isto tako neozbiljno je, prije nekoliko smo mjeseci ovdje na Skupštini odobrili novi 

Urbanistički plan uređenja za USA školu u Brezovici. Također nešto manje od 2,5 kilometra 

odnosno 2500 metara od lokacije nove svinjogojske farme. Dakle radi se o ogromnom 

projektu kojeg smo svi podržali, evo sjećamo se i zamjenik gradonačelnika o tom smo 

razgovarali, podržali smo mi, građani Brezovice su samim projektom bili izuzetno zadovoljni. 



Što se sad događa s time? Znate li kako će uopće investitor koji uopće ulaže u taj projekt 

reagirati kad sazna što mu se događa pred vratima?  

Bojim se da zato što ne postoji nikakva komunikacija između Gradskog ureda za prostorno 

planiranje i samih vijeća gradskih četvrti, da im se uopće uputi na mišljenje ovakav neki 

projekt, da se može dogodit da će dva puno puno bitnija projekta kao što su taj vrtić i škola 

možda propasti zato što jednostavno komunikacija ne postoji.  

S druge strane jedna je stvar paradoksalna. Vi danas u gradu Zagrebu tražite komadić čestice 

gradske ili komadić neke parcele za prenamjenu za neku privatnu neinvazivnu svrhu mora 

proći pet mjesnih odbora i gradskih četvrti da bi se takvo što odobrilo. I onda vaši vijećnici u 

gradskim četvrtima i mjesnim odborima te male neinvazivne stvari ruše. Ovako nešto se 

događa u Brezovici, nikog nije briga, nikog se ne pita, vijeće gradske četvrti deset godina 

donosi zaključke ništa se ne rješava, a vi gospodine gradonačelniče  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

ne želite odgovorit na pitanje. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupniče.  

Dakle vi nećete ostat bez odgovora, a gradonačelnikovo je pravo da vam usmeno  

……(Nerazumljiva upadica)……  

ili pisano odgovori.  

Evo, sada će vam odgovoriti usmeno. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači moje pravo po Poslovniku je pisano odgovoriti zastupnicima. Ako ja ne mogu 

ovdje govoriti a ne mogu jer se dere apsolutno na svaki moj odgovor i prekida me se onda 

jednostavno takav aktualni sat nećemo imat. Ja ću odgovorit na sva vaša pitanja javno, javnosti 

na konferenciji za medije uključujući za Brezovicu ali ovako se s vama razgovarat neću na 

aktualnom satu.  

Ja vama nisam danas upadao nikome u riječ za vrijeme aktualnog sata, slušao sam vaša pitanja, 

vaše prozivke, vi to niste radili i odgovarat ću pismeno danas.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 


